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                    In 2015-2016, Europe was faced with an unprecedented influx of refugees that revealed the extent of uncommunication between Europe and the European nations and a crisis of confidence exacerbated by a lack of solidarity between countries in Western and Eastern Europe. Attempts to forge a dialogue with countries to the south of the Mediterranean foundered, with a great deal of misunderstanding arising from the fact that migration policies in Europe and in European countries are geared primarily to satisfying public opinion rather than to developing reasoned responses to the migration issue.
                

                            
                    L’année 2015-2016 a été confrontée en Europe à un afflux sans précédent de réfugiés, révélant une incommunication de l’Europe avec les États européens et une crise de confiance doublée d’un défaut de solidarité entre les États de l’Est et l’Ouest de l’Europe. Une fuite en avant s’est amorcée dans une tentative de dialogue avec les pays du sud de la Méditerranée, marquée par beaucoup de malentendus car la politique migratoire européenne et nationale des pays européens cherche surtout à satisfaire les opinions publiques plutôt qu’à répondre de façon rationnelle à la question migratoire.
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